
 

Referat fra generalforsamlingen d. 23. april 2022 på Foreningen Endelave Skole 

1. Marie blev valgt som generalforsamlingens dirigent. 

 

2. Bente og Frede blev valgt som stemmetællere, mens Søren blev valgt som referent. Der var ti 

stemmeberettigede fremmødte på generalforsamlingen.  

 

3. Kiss aflagde formandens beretning. Hun fortalte, at hun siden september sidste år havde delt 

formandsposten med Dorte.  

 

Bestyrelsen har især forestået vedligehold indvendig og udlejning af shelters og lejligheden. 

Lejligheden har været udlejet flere gange, men ingen har endnu bosat sig på øen efterfølgende. 

Lejligheden er blevet piftet lidt op af Ib, som også holder øje med, at tingene fungerer i lejligheden. 

 

Træningsfaciliteterne, som skolen lægger lokaler til, blev også nævnt.  

 

Det gamle lærerværelse, mødelokalet på 1. sal i bagbygningen og musiklokalet kan bookes af øens 

beboere. Herudover kan gymnastiksal og køkken lejes. 

 

Social- og sundhedshjælperne har fået et aflåst lille lokale. 

 

Tekøkkenet bruges i forbindelse med mødelokalet. 

 

Til gymnastiksalen er der anskaffet en svaber. Svaberen hænger på væggen i rummet, hvor borde 

og stole opbevares. Der kommer et skilt  med anmodning til brugerne om at benytte svaberen. 

 

I mødelokalet på 1. sal i bagbygningen er der plads til 10-12 personer. Der er anskaffet nye møbler. 

whiteboard og mulighed for videomøde. 

 

Arbejdet i keramik-, sløjd-, og kreaværkstedet blev nævnt, og der var tilfredshed med 

værkstederne. 

 

Der har været lidt problemer med røg og larm ved shelterne. Røggenerne er blevet løst, ved at 

skorstenen er blevet hævet, og ved at der er blevet lavet en bålring af cement i passende højde, 

primært af hensyn til besøg af børn. Bålstedet er nu placeret lige under skorstenen. Der er også sat 

skilte op med ordensregler, som bl.a. opfordrer besøgende til at holde ro og orden på pladsen. 

 

Bente sagde, at der er flere, der går Kaninoen, som benytter shelterne, og at de især de er gode 

lejere.   

 

Claus Hagstrøm Hansen, som deltog online, gjorde rede for biblioteksdriften på skolen. Dørene til 

skolens bibliotek er åbne døgnet rundt. Han sagde bl.a., at beboerne passede godt på biblioteket. 

Med udgangspunkt i det, og at det var døgnåbent, kaldte han det ”Tillidsbiblioteket”. Han havde 

haft folk på biblioteket for at rydde op og nyindrette det. 

 



 

4. Dorte aflagde regnskab, hvor hun redegjorde for skolens økonomi. Indtægterne kommer fra et 

tilskud fra Horsens kommune samt indtægter fra brug af shelters og leje af lejligheden. På 

udgiftssiden vejer deltidslønninger, indvendigt vedligehold, nyanskaffelser, rengøring, el, vand og 

varme tungt.          

 

Der er blandt andet monteret en varmepumpe i lejligheden og udendørsstik til mobiltelefoner. 

 

Varmeudgifterne er steget gevaldigt, da elprisen er røget i vejret. Varmepumperne sluger en del 

strøm. 

 

Bestyrelsen vil arbejde med en løsning, så brugerne hverken fuldstændigt slukker for varmen i 

vinterhalvåret eller skruer den op til 25 grader. Især opvarmningen af gymnastiksalen er 

problematisk, da der er højt til loftet og den nye keramikovn bruger meget strøm. 

 

Det blev nævnt, at en vis brugerbetaling måske kan komme på tale, og måske skal brugerne af 

gymnastiksalen skrue op og ned for varmen før og efter brug. 

 

Horsens kommune, der ejer bygningerne, tager sig af udvendig vedligeholdelse. 

 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 

 

5. Der var ingen indkomne forslag. 

 

6. Kontingentet blev fortsat fastlagt til 0 kr. 

 

7. Budgettet blev fremlagt af Dorte. Hun forventede, at det ville balancere. 

 

En mindre diskussion om afspritning i motionslokalerne udspandt sig. Beboerforeninen tager sig af 

rengøringsmidler m.v. og betaling sker via mobile-pay til nr. som er opslået i lokalet.  Ved mangler 

kan henvendelse ske til Dorte tlf 29846772. 

 

Budgettet blev enstemmigt godkendt. 

 

8. Bestyrelsens forslag til vedtægtsændringer blev gennemgået og godkendt. Der er tale om 

justeringer. De har været igennem kommunens forvaltning, som i den forbindelse ikke har haft 

nogle anmærkninger.  

 

De reviderede vedtægter vil blive lagt på Foreningen Endelave Skoles hjemmeside. 

 

9. Kun én post i bestyrelsen var på valg. Tre kandidater havde meldt sig, nemlig Jacob Eskildsen, 

Bjarne Ottesen og Lars Møller. De var alle forhindrede i at deltage. Bestyrelsen beskrev dem kort. 

Jacob blev valgt ind i bestyrelsen, Bjarne Ottesen blev 1.  suppleant og Lars Møller blev 2. 

suppleant. 

 



 

10. Som revisor valgtes Erling Sørensen og som suppleant for denne Frede Lassen. 

 

11. Under Eventuelt drøftede man en flytning af motionsudstyret. Eneste mulige løsning er det nye 

mødelokale (gl. musiklokale). Lokalet er sydvendt uden udluftning, hvorfor det kan blive temmelig 

varmt at træne i dette lokale i sommerperioden. Desuden er det skolens største mødelokale i f. m. 

større mødeafholdelser. 

 

Bestyrelsen arbejder med at finde den bedst mulige  løsning. Der er kontakt med kommunens chef 

for fysioterapi ang. evt. nye maskiner og placering af disse. 

 

Derudover blev der talt om oprydningen i rummene. 

 

 

Referent, 

Søren Lind Jensen 

 

Endelave, d. 23. april 2022 

 


